

Fore Art 2006 1/72 M142 HIMARS High Mobility Artillery Rocket System



Cena :

107,00 PLN

Producent : **Fore Art**

Dostępność : **Wkrótce w sprzedaży!**

Stan magazynowy : **bardzo wysoki**

Średnia ocena : **brak recenzji**

Zapowiedź

Fore Art 2006 1/72 M142 HIMARS High Mobility Artillery Rocket System

Wysokiej jakości model plastikowy do sklepania i malowania.

Model zawiera części plastikowe, elementy fototrawione oraz dokładną instrukcję składania.

Producent: **Fore HArt (Chiny)**

#JadarModel, Warszawa, #SklepModelarski, 03-45 Warszawa, Ratuszowa 11 lok. 243, Raj dla modelarzy

M142 HIMARS

High Mobility Artillery Rocket System

1/72
scale



1:72 HIMARS 3d-printed tyres x6

- 驾驶室三滑块出模, 三个舱门均可选择打开或关闭状态。
The slide-molded driver's cab, three doors can be selected being open or closed.
- 再现驾驶室内布局, 车窗采用透明部件展现。
The interior cabin layout is intricately replicated, and the windows are showcased using transparent components.
- 发动机, 散热器, 减速箱及传动机构的细节特征。
Fine details are replicated for the engine, radiator, gearbox, and transmission.
- 六联装火箭发射器可360度旋转, 并可选择三种角度的仰角, 模拟行军或发射状态。
The 360-degree rotatable six-barrel rocket launcher offers three different elevation angles for simulating the status of marching or launching.
- 包含蚀刻片, 及6个3D打印轮胎。
Include photo-etched parts and six 3D-printed types.

- 附一枚完整结构的GMLRS精确制导火箭弹, 可单独展示, 亦可放入发射器模拟发射状态。
A complete GMLRS precision-guided rocket projectile can be displayed separately or loaded for launching.

FOREART
ITEM 2006